
Zápis ze shromáždění delegátů „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  

konané dne 22. 11. 2023 v 15:00h  

Místo konání: Gymnázium, Palackého 191, MB  

Účastníci: dle prezenční listiny  

Informace od vedení školy 

Mgr. Holan: 

1. Rekonstrukce toalet – původní rozpočet byl kalkulován na 3,2 mil. Kč, po započtení inflace 4,5 

mil. Kč, nabídky zhotovitelů byly 6,1 – 7,1 mil. Kč. Krajský úřad vše zafinancoval, naše sdružení 

se nakonec nepodílelo, nabídli jsme příspěvek na zakoupení vysoušečů rukou v hodnotě 30 000 

Kč. 

2. Stávka – důvody: Např. předpokládaná redukce financí by měla za následek snížení týdenní 

učební doby o 84 h, což jsou 4 úvazky učitelů. Toto by mělo velký dopad na dělenou výuku, 

jazyky a semináře. Účast je přislíbena ze strany zaměstnanců 100 %, škola bude 27/11/2023 

uzavřena. 

 

 Nové žádosti o finanční příspěvek od učitelů a žáků:  

Program Edison – příspěvek by ve výši ………. Kč schválen 

Maturitní ročníky – osobní účast 3 studentek: Žádost o příspěvek na šerpy 6200 + 6000 Kč, schválen 

byl příspěvek v max. výši 3000 Kč na třídu dle výpočtu z odvedených příspěvků z těchto tříd za 

celé období. 

Informace výboru Spolku při G8MB:  

1. Byla předložena předběžná zpráva o hospodaření za období 1/9/2022 – 31/8/2023. Každý 

delegát třídy obdržel přehled plateb za svou třídu v roce 2022/2023. Bilance je – 32 000 Kč. 

Předseda vyzdvihnul některé projekty (např. časopis Školník) a navrhl závazek letos skončil 

v rovnováze příjmů a výdajů. Zpráva o hospodaření bude po schválení uložena k nahlédnutí na 

webovou stránku. Vedení účetnictví končí paní Štáfová, my jí za uplynulé období práce velmi 

děkujeme. Bude třeba hledat náhradu, Pokusíme se oslovit nové rodiče z prvních ročníků (VK – 

1. A; SH – 1. B). 

 

2. Byl předložen k nahlédnutí přehled všech žádostí za uplynulé období 2022/23 a od 1/9/2023, kde 

členové sdružení mohou vidět, které žádosti jsme obdrželi, kterým jsme vyhověli, a kterým nikoli. 

 

K odmítnutí příspěvků docházelo především z následujících důvodů:  

● Obdrželi jsme žádost o příspěvek až poté, co danou aktivitu škola nebo konkrétní pan učitel (paní 

učitelka) objednala a proplatila. S jistotou se obrátil(a) na sdružení o příspěvek, aniž by byla ponechána 



možnost částku a její smysl předem projednat a diskutovat. Tento přístup se nám jeví jako nepřijatelný.  

● Obdrželi jsme žádost bez bližších informací a nebylo možné rozklíčovat, o co se přesně jedná, za jakým 

účelem.  Toto není důvod k zamítnutí, dodatečné informace si vyžádáme za cenu časového prodloužení 

schvalovacího řízení. 

● Výbor spolku se jednotně shoduje na tom, že je smysluplnější nastřádané členské příspěvky neutrácet za 

drobné výdaje, které často mohou pokrýt rodiče své třídy sami nebo zajistit efektivnějším způsobem 

(např. doprava zavazadel dětem, nákup cen na lyžařský výcvik…. ), ale využít nastřádaných prostředků a 

pomoci škole větším  obnosem peněz na pomůcky, zařízení či aktivity prospívající všeobecně všem 

žákům,  jejich studijnímu i osobnostnímu rozvoji. 

● (Tohle bych tu opět nechal jako v předchozích zápisech pro info.)   

Diskuse:  

Klubovna – zástupci výboru Jana Studničná a Stanislav Hackl navštívili na jaře 2023 studentskou radu, 

nabídli podporu žákům s tím, že iniciativa by měla vzejít z jejich řad. Zatím se v této věci nic neděje. 

Na podnět předsedy byla diskutována otázka motivace žáků a učitelů. 

Je třeba najít novou paní účetní a doplnit výbor za končící členky Věru Klosovou a Martinu Špádovou, 

kterým též vyjadřujeme dík a odvedenou práci. Ukončení jejich činnosti předpokládáme s koncem roku 

2023 na nejbližší schůzi výboru. 

 

Záměry na větší finanční podporu v tomto roce: Vedení školy bylo požádáno o rámcový plán činností, 

které bychom měli spolufinancovat. 

 

J. Studničná – učitelé by měli být vyzváni k součinnosti a požádáni o informaci, zdali plánují a v jaké výši 

žádat o příspěvky. 

Usnesení: 

Všem zúčastněným byly předány a shromáždění delegátů schválilo následující dokumenty: 

Zpráva o hospodaření za období 1.9.2022 – 31.8.2023  

 

 

Seznam zúčastněných - viz přiložená prezenční listina. Všem děkujeme za účast a diskusi.   

 

 

 

Zapsal: Stanislav Hackl, 22. 11. 2023    Schválil: Viktor Kazda 

 


